
PROTOKOLL

fört vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse den 13/4/51 på Stadion; närvarande: Larson, 
Nordlund, Rinman, Dunér och Liliequist samt fran skidor: 
H. Hedjerson, B. Lindgren och I. Norén.

§ 1. Ordförande öppnade sammanträdet och meddelade, att det närmast var
tillkommet för en gransknin av räkenskaperna från skid-SM 1951.

§ 2. För att undersöka möjligheterna att få ett räntefritt lån för
skidbacksbygget utsågs följande kommitté: S. Larson, Å. Dunér, 
H. Hedjerson och S. Benson.

§ 3. Då skattemyndigheterna krävt att senast 7/4 nöjesskatten för
skid-SM inlevererad, förskotterades ett belopp på kr. 10.000:- 
av Larson och Dunér med prioritetsrätt för dessa att återfå be
loppet.

§ 4. Norén redogjorde för diverse utgiftsposter i samband med skid—SM 
och jubileumslotteriet. Beslöts att kontakt skulle tas med Gun
nar Berg för diskussion om en del poster, innan dessa kunde god
kännas.

§ Be slöts att till byggmästare Sundvall Översända en skrivelse med
med meddelande om att DIF inte kunde reservationslöst godkänna 
dennes uppställning på omkostnaderna för skidbacksbygget.

§ 6. Redogjorde Rinman för diverse skulder som Bt-sektionen ådragit sig,
och det sammanlagda beloppet angavs vara kr. 317:- vilket t.v. ej 
skulle betalas av huvudkassan utan hänskjutas till årsmötet för av
görande om betalningsansvaret.

§ 7. Redogjorde Liliequist för fotbollssektionens förslag till nytt kon
trakt med tränaren Astley och för den planerade turneringen med det 
svensk-italienska proffslandslaget.

§ 8. Dunér föreslog framställandet av ett tack-kort för prisgivare och
liknande gynnare.

§ 9. Sedan hedersordf. Nordenskjöld infunnit sig Övergick sammanträden
att diskutera det av honom sant hrr Norén och Sven Holmberg upp
gjorda förslaget till ett PM för samarbetet Styrelse-Sektionsstyrel
se. Med några smärre korrigeringar fastställdes förslaget att före
läggas Förtroenderådet vid sammanträdet den 23/4.

§ 10. Avslutades sammanträdet.


